



URSI Resolution passed at the Toronto GA, August 1999

U.2. URSI standing committees

The URSI Council,

Considering

- 1) that URSI standing committees have been set up to achieve important tasks for the Union;
- 2) that each Standing Committee chairman has to co-ordinate actions with the committee members in full interaction with the URSI Board of Officers;
- 3) that in many instances the operation of these standing committees has proven to be difficult and sometimes impossible due to a lack of proper articulation with the URSI instances (Board, Secretariat...);

Resolves

- to re-examine the need of each Standing Committee and to eliminate those which are not indispensable;
- to give to the remaining Standing Committees the means to be active, e.g. by inviting the Standing Committee chairmen to the relevant meetings of the Board of Officers or through establishing the appropriate procedure allowing them an optimal operation.

Comités permanents de l'URSI

Le conseil de l'URSI

Considérant

- 1) que les Comités permanents de l'URSI ont été mis en place pour accomplir des tâches importantes pour l'Union;
- 2) que le Président de chaque Comité permanent doit coordonner les tâches à remplir avec les membres du Comité, en interaction complète avec les membres du Bureau de l'URSI;



URSI Resolution

- 3) que dans de nombreuses circonstances le fonctionnement de ces Comités Permanents s'est montré difficile voire impossible de part le manque d'articulations adéquates avec les instances de l'URSI (Bureau, Secrétariat);

décide

- de réexaminer la raison d'être de chaque Comité et d'éliminer ceux qui ne sont pas indispensables;
- de donner aux Comités restant les moyens d'être actif, par exemple en invitant les Présidents de Comités aux réunions de Bureau qui les concernent ou en mettant en œuvre des procédures appropriées leur permettant un fonctionnement optimal.